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Interpellation – Smittrisk vid stora 
sammankomster 
Den 2 juli avhölls ett större evenemang i Boulognerskogen där ett hundratal 
människor deltog. Givet de riktlinjer som finns borde inte ett sådant 
evenemang ha ägt rum överhuvudtaget. 

Arrangemanget hade tillstånd av Gävle kommun enligt uppgift och då borde 
det rimligen ha skett ett samråd med arrangör, polis och Gävle kommun hur 
man säkerställde att inte mer än 50 personer befann sig på arrangemanget. 
Enligt en tidningsartikel i lokala medier så skriver de att det var cirka 200 
personer på plats. 

I en tid när alla ansträngningar måste göras för att minska smittspridningen så 
är det djupt olyckligt om stora arrangemang leder till ökad smittspridning.  

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Daniel Olsson (S): 

- Hur kunde sällskapet få tillstånd för att ha en allmän sammankomst i 
Boulognerskogen givet den allmänna situationen med risk för smittspridning? 

- Vilken riskanalys skedde mellan polis, arrangör och Gävle kommun?  

- Hur arbetar kommunen för att minska smittrisken vid populära sommarplatser i 
kommunen, likt Boulognerskogen? 

Lars Beckman (M) 


